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Geachte raad, 
 
 
Bijgevoegd stuk wordt u ter kennisname toegezonden.  
Het betreft informatie waarvan het nuttig gevonden wordt dat u ervan op de hoogte bent, dan wel 
de toezending van een door het college of een lid van het college in commissie of raad toegezegd 
stuk.  
 
In tegenstelling tot het verstrekken van informatie via een raadsinformatiebrief is de raadsmemo 
niet vooraf in het college besproken en vastgesteld. 
 
Met het presidium is afgesproken dat informatie verstrekt via een raadsmemo wel als ingekomen 
stuk wordt geregistreerd, maar niet geagendeerd wordt voor een commissie- of raadsvergadering, 
tenzij een lid van een commissie of de raad hier via de griffier om verzoekt. 
 
Voor zover van belang treft u nog de volgende korte toelichting aan. 
De heer Verweij heeft een aanvullende vraag gesteld naar aanleiding van de beantwoording van 
zijn eerdere vraag over de huurtarieven van de sportverenigingen bij Sportpark Souburgh. 
 
Vraag:  
De inhoud van de memo laat zien dat  de huurprijzen die de verenigingen in rekening worden 
gebracht erg uiteenlopen. Dat roept bij mijn fractie de volgende vervolgvraag: op basis van welke 
criteria / parameters wordt de huurprijs voor de betreffende verenigingen vastgesteld ?    
 
De beantwoording van deze vraag kan niet door het college van Alblasserdam gedaan worden. Het 
bestuur van de gemeenschappelijke Regeling Souburgh is hiervoor verantwoordelijk. Wel is ons 
bekend dat het bestuur van Souburgh heeft vastgesteld dat de huurovereenkomsten van de 
verschillende sportverenigingen aan herziening toe zijn. Sommige contracten zijn in decennia niet 
herzien. November vorig jaar is besloten door het bestuur van de Gemeenschappelijke Regeling  
Souburgh om onderzoek te doen naar de huurprijzen en de economische waarde van de gronden 
in het maatschappelijk verkeer. Bureau Overwater Grondbeleid Adviesbureau BV uit Strijen zal 
binnenkort, zo mogelijk begin juli hierover een rapport opleveren aan de opdrachtgever.  
Nadat het algemeen bestuur Souburgh hierover gesproken heeft zal het rapport ongetwijfeld ook 
aan de beide gemeentebesturen worden toegestuurd. 
 


